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Abstract (en)
In an electron tube having a powerfully emitting cathode (1), an anode (4) and at least one autonomous first grid (2) between the cathode (1) and
the anode (4), the cathode (1) has powerfully emitting and at most weakly emitting regions (7.1, 7.2, 7.3 and 8 respectively). The powerfully emitting
regions (7.1, 7.2, 7.3) are arranged behind openings (6) of the first grid (2), and the at most weakly emitting regions (8) correspond to a shadow cast
by the first grid (2), which is adjacent to the cathode (1), onto said cathode (1).

Abstract (de)
In einer Elektronenröhre mit einer stark emittierenden Kathode (1), einer Anode (4) und mindestens einem selbständigen ersten Gitter (2) zwischen
Kathode (1) und Anode (4), weist die Kathode (1) stark emittierende und höchstens schwach emittierende Bereiche (7.1, 7.2, 7.3 resp. 8) auf. Die
stark emittierenden Bereiche (7.1, 7.2, 7.3) sind hinter Oeffnungen (6) des ersten Gitters (2) angeordnet und die höchstens schwach emittierenden
Bereiche (8) entsprechen einem Schattenwurf des der Kathode (1) benachbarten ersten Gitters (2) auf die Kathode (1).
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